
 

 

 
 

 

 
Äntligen.  

Efter lång väntan för oss alla ser det ut som smittspridningen börjar avtaga. Låt oss nu hoppas att den 

trenden består, och livet långsamt kan återgå till något som liknar det normala. Kanske kan en liten 

midsommarblomster i något änge bli ett första budskap om en riktig sommar. Eller varför inte ett hav 

av klarröd vallmo, dem har vi ju ovanligt gott om i år. Och nu tänds blåelden över hela Sysne udd… 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 
 
 
 
 

Årsmöte den 7 augusti. 

Vi siktar på ett traditionellt årsmöte, så att vi alla kan träffas. Det blir sedvanliga förhandlingar, om 

än för två verksamhetsår. Så nu håller vi tummarna för att allt detta går att genomföra den 7 augusti 

kl 14.00, utomhus, på Rodarve.  

 

 
 

Lyckat såide 

Första tisdagen i juni kl 18 satte Leif Johansson luntan till såidet, som sedan brann i tre dygn, 

omsorgsfullt övervakat av gubbarna i såideskommittén. Vädret kunde inte ha varit bättre, och den 

nya manskapsboden inte mer uppskattad. Framåt fredagens morgon kunde Peet Tüll och de andra 

räkna in närmare 500 liter, tiden får visa hur mycket tjära respektive tjärvatten det blev. 
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Kastalen öppen hela juli. 

”Kan vi ha kyrkan öppen så kan vi ha kastalen öppen”, konstaterade Björn Håkansson. Och så får det 

bli. Med start den 1 juli håller vi Kastalen vid Gammelgarns kyrka öppen från 10.00 till 16.00. Varje 

dag, hela månaden ut. Inuti visar gammelgänningarna en liten utställning om vad som pågår i Årets 

Socken. Och längst upp bjuder Kastalen själv på en hisnande utsikt i fyra väderstreck. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

Hembygdsmuséet tar form.  

Arbetet på museiloftet fortgår. Nytt golv, ny trappa, ny nödutgång. Och nu senast, ny belysning. 

Dessutom är innertaket nymålat och nya montrar på väg upp. Ja, snart har vi ett helt nytt 

Hembygdsmuseum klart…  

 

 
 

Strandstädningen avslutas på Skånerevet. 

Som brukligt avslutades det flitiga strandstädandet, under Ylwa Erikssons ledning, med en 

gemensam träff. I år blev det ingen grillning (av pandemiskäl) men väl kaffe och smörgåsar.  

Skånerevet visade sig från sin vackraste sida, det var ju lågvatten så vi såg mer än vanligt. Dock 

kunde alla konstatera att vi i år hittat mindre skräp än vanligt. Och det om något är ju glädjande.  



 

 

 

 

 

 
 

 
 

Seglingssäsongen är här 

Överst Kungen af Herrvik på väg ut ur sin bod, därunder Magnus Hägg på premiärtur med Moffas 

Peiku, som vanligt i toppskick. 



 

 

 
Ännu en båt. 

I maj hörde Mats Rudh från Visby av sig och ville donera en tvåmänning. Fast i skala 1:10. En 

otroligt välbyggd modell, efter en förlaga från Grynge fiskeläge. Den ursprungliga båten byggdes i 

början av 1900-talet av Per Olsson Grogarns. Ägare var Anton Larsson i Gammelgarn. Modellen 

byggdes av Bengt Persson i Göteborg 2001.   

 

 

Vårt tårtlotteri har blivit en succé. Som bekant deltager alla som betalt sin medlemsavgift.  

Stort grattis önskar vi alla de lyckliga vinnarna (utsedda av ”Notarius Publicus”):  

 

Ilse Alskog, Tuuli Amilon, Monica Andersson, Ingrid Brorström, Håkan Cavenius, Anders 

Engström, Katarina Göthberg, Kari Hildebrand, Carina Ivarsson, Åsa Isenberg, Lasse 

Jakobsson, Eva Klintström, Ylva Lindström, Irene Lindvall, Kenneth Lundström, Mattias 

Malmquist, Kerstin Ostwald, Inger Palmér, Karin Stephansson, Marika Ödman Lindecrantz.

  

Vinnarna tar lämpligen kontakt med Café Skolhuset tel 0498-52561 för att komma överens om när 

tårtan kan hämtas. Om du, som vinnare, inte kan eller vill hämta tårtan själv så kan du ge den till 

någon annan. Meddela i så fall Café Skolhuset. 

 

Glad Midsommar önskar  

Jan Åberg 

ordförande 


